
THE WILDLIFE ACT
(C.C.S.M. c. W130)

**Trapping of Wild Animals Regulation,
amendment**

Regulation 123/2009
Registered August 6, 2009

Manitoba Regulation 245/90 amended

1 The *Trapping of Wild Animals Regulation*, Manitoba Regulation 245/90, is amended by this regulation.

2 Schedule A is amended by replacing the entry "GRAY (TIMBER) WOLF" with the entry set out in Schedule A to this regulation.

3(1) Schedule B is amended by adding "or on land" after "underwater" in Column 3 directly opposite the following entries in Column 1 where "Beaver" is the entry in Column 2:

- (a) Sauvageau 2001-8;
- (b) Sauvageau 2001-12;
- (c) LDL C280 Magnum;
- (d) BMI 280 Body Gripper.

3(2) Schedule B is amended in Column 3 directly opposite the entry "LDL C330 Magnum" by adding "underwater or" before "on land".

LOI SUR LA CONSERVATION DE LA FAUNE
(c. W130 de la C.P.L.M.)

**Règlement modifiant le Règlement sur le
piégeage des animaux sauvages**

Règlement 123/2009
Date d'enregistrement : 6 août 2009

Modification du R.M. 245/90

1 Le présent règlement modifie le *Règlement sur le piégeage des animaux sauvages*, R.M. 245/90.

2 L'annexe A est modifiée par substitution, à l'entrée « LOUP GRIS », de l'entrée qui figure à l'annexe A du présent règlement.

3(1) L'annexe B est modifiée par adjonction, après « Sous l'eau », de « ou sur la terre ferme », dans les entrées de la colonne 3 correspondant aux entrées de la colonne 1 qui suivent, lorsque le terme « Castor » figure à la colonne 2 :

- a) Sauvageau 2001-8;
- b) Sauvageau 2001-12;
- c) LDL C280 Magnum;
- d) BMI 280 Body Gripper.

3(2) L'annexe B est modifiée dans la colonne 3 vis-à-vis de l'entrée « LDL C330 Magnum », par substitution, à « Sur la terre ferme », de « Sous l'eau ou sur la terre ferme ».

3(3) Schedule B is amended by adding the items set out in the Schedule B to this regulation in the order that relates to the wild animal set out in Column 2 of that Schedule.

3(3) L'annexe B est modifiée par adjonction des éléments figurant à l'annexe B du présent règlement dans l'ordre ayant trait à l'animal sauvage indiqué dans la colonne 2 de celle-ci.

July 30, 2009

Minister of Conservation/Le ministre de la Conservation,

Stan Struthers

The Queen's Printer
for the Province of Manitoba

L'Imprimeur de la Reine
du Manitoba

SCHEDULE A

ANIMAL	AREA	SEASON	QUOTA
GRAY (TIMBER) WOLF	Open Trapping Area Zone 2A	CLOSED	
	All other areas	October 14 - March 31	

ANNEXE A

ANIMAL	ZONE	SAISON	QUOTA
LOUP GRIS	La région n° 2A de la zone de piégeage ouverte	FERMÉE	
	Les autres zones	du 14 octobre au 31 mars	

SCHEDULE B

Column 1 Model	Column 2 Wild Animal	Column 3 Set Location
Koro #2	Marten	on land
Northwoods 155	Marten	on land

ANNEXE B

Colonne 1 Modèle	Colonne 2 Animal sauvage	Colonne 3 Emplacement
Koro N° 2	Martre	Sur la terre ferme
Northwoods 155	Martre	Sur la terre ferme